
Hirdesd, hogy Isten a Szabadító!


VasÃ¡rnap reggel Chris Oberg testvÃ©rnõ (Ã‰szak-amerikai DivÃziÃ³)
nyitotta meg Isten IgÃ©jÃ©t 2MÃ³zes 14. fejezete alapjÃ¡n. Kiemelte, hogy az ebben
a fejezetben talÃ¡lhatÃ³ tÃ¶rtÃ©net nÃ©pszerû a hÃ©ber, iszlÃ¡m Ã©s keresztÃ©ny
kultÃºrkÃ¶rben egyarÃ¡nt, megszÃ³lÃtja a fiatalokat Ã©s idõseket, azaz korok Ã©s
nÃ©pcsoportok felett Ã¡ll. TalÃ¡n azÃ©rt van ez Ãgy, mert minden embert kÃ¶zelrõl
Ã©rint Isten szabadÃtÃ¡sÃ¡nak kÃ¼lÃ¶nleges megtapasztalÃ¡sa, amely ebben a
tÃ¶rtÃ©netben kÃ¼lÃ¶nÃ¶sen tetten Ã©rhetõ. 




Az igehirdetõ kiemelte,
hogy Izrael nÃ©pÃ©n belÃ¼l sokan nem tudtÃ¡k hovÃ¡ mennek, csak szerettek 
volna
elrejtõzni a pusztÃ¡ban a fÃ¡raÃ³ serege elõl, azonban nem a puszta adta a
menekÃ¼lÃ©st Ã©s a megoldÃ¡st, hanem Isten csodÃ¡latos cselekedete. A 
vÃ¡ndorlÃ³ nÃ©p
nem a puszta gyermeke volt, de ott kellett Ã©ljenek Ã©vtizedeken 
keresztÃ¼l. Nem a
valÃ³di otthonuk volt, de ott kellett nap mint nap Ã©lniÃ¼k. HasonlÃ³ 
helyzetben
van ma is Isten nÃ©pe, hiszen a vilÃ¡gban, â€žBabilonban" Ã©lÃ¼nk, de nem 
vagyunk
ennek a vilÃ¡gnak a gyermekei, Ã©s a mi igazi otthonunk az a hely, melyet 
JÃ©zus
kÃ©szÃt nekÃ¼nk. Nagy veszÃ©lyt jelenthet a puszta, ha â€žmegszokja" Isten 
nÃ©pe, Ã©s
nem hirdeti az Õ szabadÃtÃ¡sÃ¡t. 



Isten azt Ã¼zente MÃ³zesen
keresztÃ¼l nÃ©pÃ©nek, hogy â€žNe fÃ©ljetek, Isten harcol Ã©rtetek!". Ez az 
ÃgÃ©ret ma
nekÃ¼nk szÃ³l. Ne fÃ©lj, mert Isten harcol Ã©rted! Nem vagy egyedÃ¼l, mert 
Isten
veled megy a nehÃ©z utadon. Ha Isten nÃ©pe nem kÃ¶zvetÃti ezt a jÃ³ hÃrt, 
akkor a
vilÃ¡g rossz hÃrekkel lesz tele. BÃ¡r ma mÃ©g a â€žpusztÃ¡ban" vagyunk, JÃ©zus
rÃ¶videsen visszajÃ¶n Ã©rtÃ¼nk Ã©s erre a napra felkÃ©szÃti az Õ nÃ©pÃ©t! Nincs 
okunk a
fÃ©lelemre, mert Vele gyõzni fogunk!
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